

IN THE COURT OF COMMON PLEAS OF _____ COUNTY

في المحكمة الابتدائية العامة لمقاطعة _____

PLAINTIFF / المدعي

CASE NO. / رقم القضية _____

VS.

DEFENDANT / المدعى عليه

PROTECTION FROM ABUSE /

حماية من اساءة

AFFIDAVIT OF SERVICE

شهادة كتابية بالتسليم

I, _____, the undersigned, hereby state that I served a copy of the Notice of Hearing and Order, Petition and Temporary Order in the above-captioned action upon Defendant by handing the papers to

at the following address:

on the ____ day of _____, 20__, at approximately _____ o'clock __.m.

أقر أنا، _____، الموقع أدناه، بموجب هذه الوثيقة أنني استلمت نسخة من إشعار جلسة الاستماع والأمر، والعريضة والأمر المؤقت في الإجراء الوارد في بيان مصدر المستند القانوني الموضح أعلاه على حسب المدعى عليه وذلك عن طريق تسليم الأوراق إلى

على العنوان التالي:

في اليوم ____ من شهر _____، عام 20__، الساعة ____ صباحًا/مساءً تقريبًا.

I verify that the statements made in this Affidavit are true and correct. I understand that false statements herein are made subject to the penalties of 18 Pa.C.S. § 4904 relating to unsworn falsification to authorities.

إنني أؤكد أن البيانات المقدمة في هذه الإفادة حقيقية وصحيحة. أفهم أن تقديم إفادات كاذبة هنا يجعلني عرضة لعقوبات القانون § 18 Pa.C.S. 4904 المتعلقة بتقديم إفادات كاذبة غير مقسوم عليها إلى السلطات.

(Signature / التوقيع)

(Title / اللقب)

(Address / العنوان)

(Date / التاريخ)

THIS FORM MUST BE COMPLETED AND SIGNED BY THE PERSON WHO SERVES THE DEFENDANT WITH THE NOTICE OF HEARING AND ORDER PETITION AND TEMPORARY ORDER. IT MUST BE FILED WITH THE PROTHONOTARY OR BROUGHT TO THE COURT ON THE HEARING DATE.

يجب إكمال هذا النموذج وتوقيعه من جانب الشخص الذي يسلم المدعى عليه إشعار جلسة الاستماع والأمر، والالتماس والأمر المؤقت. يجب تقديم النموذج إلى كبير الكتاب أو إحضاره إلى المحكمة في يوم جلسة الاستماع.